

အဘွန် ၂၆  
ဆာဂူဘန် DeKalb ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီဟံတံဖိယိဖိ၊

အဆိကတော် ယစံးဘျးဘန်ပျကိးဂးလးအထီတံ မှတမုာ် ထုးထီတံဟ့ဒ်လီကီရ်ခိးထံကွီလီကဝီဟံတံဖိယိဖိ၊  
န့ဒ်လီ၊ ယမုာ်ပုလးအဆိတံလီအသးဒီးသးခုဒ်မးလး ကမတော်ဒ် DeKalb ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီ DeKalb အပု  
ပဆုရဲဒ်ကျတော်၊ ဘန်ဆန်ယမတော်အံထဲတဂးစီတသ့ဘန်၊ နတံဆိတံထွဲမးစာ မးစာပုလးပကသးပကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီ  
လဲထီတံဆုညါန့ဒ်လီ၊

ယသ့ဒ်ပိးသးဝးလးကထံတံဘန်ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီတော်ဆိတလဲဆု တံမးအပတီခံဒီးတံမးအပတီသးလး ပတံအိးထီတံ  
ကဒါကွဲကွီ တံရဲဒ်တံကျဲအဂီန့ဒ်လီ၊ လာတံမးအပတီတဖန်အံအပု၊ ပုကွီမိအဖုအကရီကန့ဒ်လီပပံယုာ်လး တံမးလဲ  
ဟံဖိဒ်အပု၊ တံမးလဲလးနီကစံးဒီးသးန့ထီတံအသးလးအဝဲသ့ဒ်အတံယုထာအဖိခိဒ် လာကထီတံကွီန့ဒ်လီ၊ ကတီဆိကွီ၊  
တီဖိသ့ဒ်၊ တတီ၊ ခံတီ၊ ယုတီ၊ ဒီးခံတီကွီမိတဖန် ကစးထီတံမးလဲလးနီကစံး ၆ မုာ်ခံနံ၊ လါမံရှး ၉ သီ၊ ၂၀၂၁  
န့ဒ်လီ၊ ပုသးတီ၊ ပုလွဲတီ၊ ပုယဲတီ၊ ပုနွဲတီ၊ ပုယိးတီ၊ ၁၀ တီ၊ ၁၁ တီ ဒီး ၁၂ တီ ကစးထီတံမုာ်တ  
နံ၊ လါမံရှး ၁၅ သီ၊ ၂၀၂၁ ဖဲတံမးအပတီသးန့ဒ်လီ၊

ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီ ကမလဲတံတံလုပိာ်မးထွဲတံမးစံလီတံမးအကျဲသန့တဖန်၊ လာဘန်တံအုဒ်ကီအီလး တံဖိဒ်  
ကံတံဆါဒီးတံဟ့ဒ်တံဒီးသးစဲထာန် (CDC)၊ လာကမလဲတံ ပုကွီမိတဖန်၊ ကွီသရဲဒ်တဖန်ဒီးပုမတော်မိတဖန် ပုဖျး  
လာတံသ့ဒ်ထီတံအပုန့ဒ်လီ၊ တံအံမုာ်ပဲ ပဟယာ် DCSD တံပုဖျးဒ်လဲဒ်န့ဒ်လီ၊

ယမုာ်လံကွီစိလးပုကွီမိတဖန်ကဟဲကွဲထီတံကဒါကွဲကွီ၊ လာဟံတံဖိယိဖိတဖန်လးအယုထာတံယုထာအကျဲအဂီန့ဒ်လီ၊ လာ  
ကမန့အါထီတံတံဂုာ်တံကျဲလး တံကွဲထီတံကဒါကွဲကွဲ-သကိး-မဲတံမးလဲအဂီ၊ ဝံသးစုလဲကွဲပပုယဲသးန့  
န့ဒ်တက့၊ ပအာ်လီသးမးတံလးကဆဲးမးဆုဒ်ထီတံ တံဟ့ဒ်လီပတံမးလဲမးဒီးလာတံဒုဒ်စာယံတဖန်န့ဒ်လီ၊

စံလီဖဲအံလးကကွီ ကီရ်ခိးထံကွီလီကဝီလီအိဒ်ဆိးထံးန့ဒ်တက့၊ ကီရ်ခိးထံကွီလီကဝီလီအိဒ်ဆိးထံးတဖန် တံ  
မးန့အီသ့စုာ်ကိးဖဲ ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီအ YouTube ပုယဲကဘျးအဖိခိဒ်န့ဒ်လီ၊

တံရဲဒ်တံကျဲအသိတဖန်

ဖဲပမးလးကပိတံကွဲကဒါကွဲဆု တံမးလဲတံလးမဲ-သကိး-မဲဒီးတံမးကဲထီတံလိဒ်ထီတံတဖန်လာတံမးန့အီဖဲတံလး  
တံမးအီလးအုထာန်န့အဖိခိဒ်အကတီအခါ၊ ပကဘန်သ့ဒ်ညါတံနိးတံဘျးလာတံဆါသကြိဒ်ဒီးထီတံလး ပပုမးလဲ  
တံဖိတဖန်အဂီန့ဒ်လီ၊ ပအိဒ်ဒီးတံရဲဒ်တံကျဲလးအိဒ်ကတံကတီအသးလး ကဘျးမးထီတံလာတံလီလးအလီအိဒ်  
တဖန်ဒ်ပမးချုထီတံအသးန့ဒ်လီ၊ လာကဟံဖျါထီတံမးလဲမးဒီးလီတုာ်လီကံတဖန်အဂီ၊ DCSD ကမးအါထီ  
“တံမးလဲမးဒီးဖဲမုာ်သးနံ၊” ဒီးဟ့ဒ်လီတံကီရ်ခိးထံကွီလီကဝီအသိ ဒီးတံမးထီတံအကံအစိတံရဲဒ်တံကျဲ လာအလီသ့ဒ်  
ပိးသးဝးတဖန်န့ဒ်လီ၊

DCSD ကဟံတံအရဲဒ်လးပုမးတံဖိအတံမးတံတုလီတီလီ၊ တံယုပုအသိဒီးတံမးန့ပုမးတံဖိအကံအစိလး  
အထီလးပပုကွီမိတဖန်အဂီန့ဒ်လီ၊ ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီကမးအါထီတံ တံခွဲတံယာ်တဖန်လာတံဖဲတံမးတံလဲထီတံလဲ  
ထီလးကွီသရဲဒ်တဖန်ဒီးခိဒ်န့တဖန်အဂီ လာကဆိတံထွဲပုမးလဲတံဖိတဖန်လးအိဒ်ဒီးကွာ်ဂီတလးတပု၊ ပုမးလဲတံဖိ  
စဲဒ်နီလီဆိတဖန်ဒီးပုမးလဲအဲကလံးကျိတဖန်န့ဒ်လီ၊

ပကမးလဲမံကွဲတံကြိမတံတံတဖန် လာကမးန့တံ မုာ်လးပပုကွီမိတဖန်ကဆဲးမးဂုထီတံဒိဒ်န့အန့ဒ်တက့လီ၊

COVID-19 ကသံဒိသး

DCSD သ့ဒ်ပိးသးဝးဘန်ယးဒီးကီရ်ရှင်ခိဒ် Brian Kemp ဘိးဘန်သ့ဒ်ညါဖဲတယံဘန်လး ကမးအါထီတံ COVID-19  
ကသံဒိသးလးပုကွီဘန်ကွီသ့တဖန်အဆိဒ်န့ဒ်လီ၊ ကီရ်ရှင်ခိးထံကွီလီကဝီမးတံဘျးဘျးတံတံဒီး တံအိဒ်ဆုဒ်အိဒ်ချ  
ကမံးတံ လာကစုးကါတံမးအကျဲသန့လးပုမးတံဖိတဖန်အဂီ ဖဲတံဟ့ဒ်လီကသံဒိသးအိဒ်အါအါဂီဂီလးတံမးန့

အိသုအဂီနီနီလီ. ပုမတဖိတဖဉ်စုကီးဘဉ်တဟုဂ်ဂ်ဟုဂ်ဘါအီလါ ကသမံသမိးကွါဒီးအဝဲသုဂ်အပုဟုဂ်လီဂ်ခိဉ် ထံးတကွါထွဲတမစါဖဲကသံဉ်ဒီသအိဉ်လါတဆဲးအိသုအခါနီနီလီ.

လါမရ်းတသုဉ်ညါနီဟါ

ယသုဉ်ပိသးဝးလါကဘိးဘဉ်ရုလီကီရုဂ်ကွါလီကဝါ လါကဟုဂ်လီ “လါမရ်းတသုဉ်ညါနီဟါ” လါပုမတဖိတဖဉ် အဂီဖဲလါမရ်းအကတီနီလီ. တမလီ ၃၀ မံးနံးအကတီအံး ကပညိဉ်တဖုးကါ တအုဉ်သး-ဒီးသန့တဖိတဖဉ်လီ လါ ကပအုရဲဉ်ကျဲသးအတီဆိဉ်သနံး. မမုဉ်မရုဉ်ထီဉ်သးဒီးဟ်ဖျါထီဉ်တလီဘုးလီတီဒိဉ်ခိဉ်ကလဲဉ်နီနီလီ. တမလီအက တီအံးကမဂုထီဉ်စုကီး ခိဉ်နီဒီးသးအတီဆိဉ်ကမိဉ်တအိဉ်ဆုဉ်အိဉ်ခါ ခိဉ်ဖျါတဖုးတဖုးတဖုးတဖုးတဖုးနီနီလီ.

တမလီအကတီအံး ကဟုဂ်တလီတကျဲလါပုမတဖိတဖဉ်ယုဉ်တအဂီတုလါ ၁၅၀-၂၀၀ ဂလါတကတီစုဉ်အဂီ, ဒီးပုမတဖိတဖဉ်ဆဲးလီမံးလါတမလီတဘျးကတီအဂီသုဖဲအဝဲသုဉ်မုဉ်နီသးလီဝဲအခါနီနီလီ. တမလီတဖဉ်အံး ကဘဉ်တဟုဂ်လီအီလါ Mr. Curtis Smith, ပုလါအဒုးအိဉ်ထီဉ်တသုဉ်ညါနီဟါတစိတလီနီနီလီ. တမလီတဖဉ်အံး တကဟုဂ်လီအီခိဉ် ZOOM ပုဘျးဖဲလါကဘဉ်တဟုဂ်လီအီလါ Mr. Smith နီနီလီ.

တဘျးလါ ဘဉ်စါကတီပုမအုရဲဉ်ကျဲတခံဂတဂ Dr. Deborah Moore-Sanders ဒီးအဝဲအပုမတဖိတဖဉ်အဝဲသုဉ် မတီဆုဉ်ဆုဉ်လါတတီကျဲအံးအဖိခိဉ်လါပုမတဖိတဖဉ်အဂီနီနီလီ.

ပုဖိသုဉ်စဉ်နီလီဆီအနံ (Exceptional Children's Week)

DCSD မလါကပိ ပုဖိသုဉ်စဉ်နီလီဆီအနံ (Exceptional Children's Week) လါခံတနံနီနီလီ. နပကွါကဒါကု ပတဟုဂ်သါတအါလီသးမတီအသိး, ပဝဲခဲလဲဉ်မပကသုဉ်နီဉ်ထီဉ်လါပတီအါလီသးမတီလါကဟုဂ်လီပပု ကွါဖဲစဉ်နီလီဆီတဖဉ်ဒီး တမစါအစုဉ်တဖဉ်လါတလီဉ်ဘဉ်အီလါအဝဲသုဉ်အဂီလါကထီဉ်ဆုညါနီ, မုဉ်တဲအဂီဉ် ကတီလါကီရုဂ်ကွါဖဲအဂီနီနီလီ. ပိဉ်ထွဲထီဉ်ပခံလါပုတတါကမုဉ်တကစီဉ် နပမလါကပိပုမတဖိတဖဉ်လါအစဉ်နီလီ ဆီအသိးနီနီလီ.

တအံးမုဉ်ဝဲယတီမုဉ်လါလါပကဆဲးမသကီးတပုဖိ “One DeKalb” အသိးလါကမလီတံးလါ ပမတီအဂုကတီ လါပမစါပပုမတဖိတဖဉ်လါကမနီအဝဲသုဉ်အတီမလီမဒီးဒီးသးသမုတီပညိဉ်ဖိတဂ်တဖဉ်သုနီနီလီ.

လါတဟ်ကဲအါ,

Mrs. Cheryl Watson-Harris